

## **National Wushu & Sanda Championships 2014**

The National Wushu & Sanda Championships 2014 was successfully organized from 14 to 17 August 2014 at Woodlands Sports Hall. The Opening Ceremony on 16 August 2014 was officiated by Mr Seah Kian Peng, SWDLDF Vice-President & Deputy Speaker & Member of Parliament for Marine Parade GRC. Almost 400 athletes from 55 clubs under the Federation, Community Clubs/Centres and Schools participated in the 4 days event, which is double the participation rate compared to last year. This is also the first time where female Sanda athletes participated in the Championships as well. The federation looks forward to your participation again next year!

## **2014 年全国武术暨散打锦标赛**

2014 年全国武术暨散打锦标赛于 8 月 14 至 17 日在兀兰体育馆成功举行。国会副议长兼马林百列集选区国会议员兼新加坡武术龙狮总会副会长 - 谢健平先生是此锦标赛的主礼嘉宾。来自 55 所属会，民众俱乐部及学校，超过 400 名运动员参与了今年的锦标赛。这也是第一次有女子散打运动员参与比赛。总会期待着大家明年的参与！



